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Protokół Nr III/2010 z III sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 30 grudnia 2010r. 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
00

, zakończenia: 14
20

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 15 osób. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy 

4. Romuald Waniurski, 

5. Dominika Teper – Dyrektor CKiP w Złotym Stoku, 

6. Przedstawiciel prasy lokalnej – „Echo Tygodnia”, 

7. Zbigniew Gaweł – pracownik UM, 

8. sołtysi wg załączonej list obecności 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy usługowej we wsi Mąkolno w granicach działki 

ewidencyjnej nr 5/1. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2011 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2010r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu środków, które nie wygasają z upływem 

roku budŜetowego 2010 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2011r. 

− odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem; 
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− odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budŜetowej; 

− przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

− odczytanie opinii stałych komisji Rady przez jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji; 

− przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

− przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  

− dyskusja nad projektem budŜetu; 

− głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza; 

− głosowanie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

10. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2010 r.  

11. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Becela o godz. 10
00

 otworzył III sesję Rady 

Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad.  

 

Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do porządku dziennego następujących punktów: 

1. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXXIX/260/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

z dnia 24 czerwca 2010r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Wsi Chwalisław”, 

jako punkt 11. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła ww. 

zmianę do porządku. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody, Dolnośląskiego 

z dnia 15 grudnia 2010 r. znak: NK.II.MM2.0914-13/10-1 jako punkt 12. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła ww. 

zmianę do porządku. 

 

3. Opinia do wniosku o zmienię w planie zagospodarowania przestrzennego jako punk 5. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła ww. 

zmianę do porządku. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała o rozszerzeniu pkt 8 pkt 2 o opinię RIO o moŜliwości 

pokrycia deficytu budŜetowego oraz punkt 9 zostanie poprzedzony odczytaniem opinii RIO 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła ww. zmianę 

do porządku obrad. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

 

R. Waniurski zapoznał radnych z projektem uchwały. 

 

J. Tichanowicz zapytał się, czy obecnie gmina dysponuje na wsiach jakimiś działkami 

budowlanymi na sprzedaŜ? Burmistrz oznajmił, Ŝe nie. 
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J. Tichanowicz zapytał się, czy gminie nie opłaci się przekształcić jakieś tereny pod 

budownictwo? Burmistrz oznajmił, Ŝe wiąŜe się to z kosztem dokonania zmiany w planie.  

Na wsiach raczej nie ma zainteresowania działkami budowlanymi, a w Złotym Stoku mamy 

jeszcze całą prawą stronę ul. 3 Maja, śeromskiego i przedłuŜenie Radosnej.  

  

Rada Miejska większością głosów (14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  III/12/10 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok 

 

Ad 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu zabudowy usługowej we wsi Mąkolno w granicach działki 

ewidencyjnej nr 5/1. 

 

R. Waniurski zapoznał radnych z projektem uchwały. 

  

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  III/13/10 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu zabudowy usługowej we wsi Mąkolno w granicach działki ewidencyjnej nr 5/1. 

 

Ad. 5: 

Opinia do wniosku o zmienię w planie zagospodarowania przestrzennego  

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek z dnia 28.12.2010r. od Państwa Marty i Bogusława 

Głąb o wyraŜenie zgody na zmianę sposobu uŜytkowania działki nr 247/2 na cele 

mieszkaniowe. 

 

R. Waniurski oznajmił, ze nie ma Ŝadnych przeciwwskazań do dokonania tej zmiany.  

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe jest to wstępna zgoda, na podstawie której sporządzona zostanie 

uchwała. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących)pozytywnie opiniowała 

wniosek Państwa Marty i Bogusława Głąb o wyraŜenie zgody na zmianę sposobu 

uŜytkowania działki nr 247/2 na cele mieszkaniowe. 
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Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 

2011 rok. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Radni zgłosili drobne autopoprawki do 

projektu na stronach: 5,6, 7, oraz 8. 

 

Burmistrz zaproponował, Ŝeby wykreślić z Planu pracy Rady z III kwartału pkt 7 dotyczący 

Międzygminnego Związku Celowego, poniewaŜ został on rozwiązany. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  II/14/10 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji i Rady Miejskiej na 2011 rok, 

wraz ze zamianą zaproponowaną przez Burmistrza i autopoprawkami. 

 

Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2010r. 

 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały oraz z autopoprawkami do projektu. 

  

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  III/15/10 w sprawie dokonania zmian w budŜecie Gminy Złoty Stok na 2010r. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu środków, które nie wygasają z upływem 

roku budŜetowego 2010 r. 

 

Skarbnik Gminy odczytała uzasadnienie do uchwały.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) podjęła uchwałę Nr III/16/10 

w sprawie ustalenia wykazu środków, które nie wygasają z upływem roku budŜetowego 

2010 r. 

  

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2011r. 

− odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem; 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały budŜetowej. 



 6 

− odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budŜetowej i opinii o moŜliwości pokrycia deficytu budŜetowego ; 

 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr IV/229/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z 3 grudnia 2010r. w sprawie opinii o przedłoŜonym przez 

Burmistrza Złotego Stoku projekcie uchwały budŜetowej Złotego Stoku na rok 2011 wraz 

z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi oraz uchwałę Nr IV/234/2010 w sprawie 

moŜliwości sfinansowania deficytu Gminy Złoty Stok przedstawionego w projekcie uchwały 

budŜetowej na rok 2011. 

 

− przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

 

Burmistrz nie wniósł uwag. 

 

− odczytanie opinii stałych komisji Rady przez jej przewodniczących lub 

wyznaczonych członków komisji; 

 

Przewodniczący stałych Komisji Rady odczytali pozytywne opinie do projektu budŜetu na 

2011r. Przewodniczący Komisji Gospodarki oznajmił, Ŝe Komisja jednogłośnie zobowiązała 

Burmistrza do przeprowadzenia rozmów z dzierŜawcami Ośrodka Zdrowia w Laskach 

i zaproponowanie im współfinansowania kosztów wykonania dokumentacji technicznej na 

remont ośrodka, uwzględniającą zastąpienie obecnej podłogi drewnianej na wylewkę 

betonową oraz pokrycie przez gminę róŜnicy kwot pomiędzy kosztami wykonania posadzki 

betonowej, a podłogą drewnianą. Komisja BudŜetowa zaproponowała następującą zmianę na 

stronie 51 polegającą na wykreśleniu imprezy pod nazwą „Bieg po Złoto” i przesunięciu 

zaplanowanej na ten cel kwoty 10.000 zł na MTB i inne imprezy. 

− przedstawienie stanowiska Burmistrza odnośnie wniosków i zastrzeŜeń zawartych 

w opiniach komisji stałych; 

 

Burmistrz ustosunkował się pozytywnie do zaproponowanych przez Komisje wniosków. 

  

− przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały,  
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Skarbnik Gmin y przedstawiła radnym następujące autopoprawki do projektu budŜetu: 

1. w §12 pkt 1 otrzymuje brzmienie: „rezerwę ogólną w wysokości 68.900 zł.” 

2. w §12 pkt 2 otrzymuje brzmienie: „rezerwę celową w wysokości 21.100 zł” 

3. w §14 zostaje wykreślony ust. 2 

4. Na stronie 32 zmienić kwotę w zadaniu nr 1.1 w kolumnie 5 z 350.000 zł na 300.000 zł 

5. Na stronie 34 zmienić w zadaniu 3.3 w kolumnie 5 kwotę 480.000 ł na 400.00 zł 

oraz w kolumnie 6 wykreślić kwotę 8.000 zł. 

6. Na stronie 35 w zadaniu 4.2 w kolumnie 5 zmienić kwotę 500.000 zł na 453.732 zł 

oraz w kolumnie 6 zmienić kwotę 50.000 zł na 3.732 zł. 

 

− dyskusja nad projektem budŜetu; 

 

J. Tichanowicz odczytał swoje wnioski do budŜetu informując, ze Ŝaden z nich nie znalazł się 

w budŜecie. Podkreślił, Ŝe powinnyśmy wstawić w budŜecie dokumentację na remont ulicy 

Leśnej, jako zadanie do wykonania w II półroczu 2011r.   

 

K. Grzech oznajmiła, Ŝe gmina Złoty Stok, jest gmina ubogą i moŜe starać się o dotacje 

do Wojewódzkiego Funduszu Rozwoju i być moŜe z tego tytułu uda się wyremontować 

ul. Leśną. Burmistrz oznajmił, Ŝe ponad 100 gmin stara się o ten środki. Kwota dotacji 

wynosi 500 tys. zł a cała inwestycja będzie kosztować 4 mln. Poinformował, Ŝe dokumentację 

na ul. Leśną moŜemy wykonywać wówczas, gdy wykonamy juŜ jeden z dwóch 

zaplanowanych remontów kompleksów ulic, czyli najprędzej w 2012r. 

 

Z. Śleziak oznajmił, Ŝeby nie wykonywać remontu ul. Leśnej kosztem innych, wcześniej 

zaplanowanych inwestycji.  

 

K. Grzech wnioskowała, Ŝeby na kolejne posiedzenie Rady zaprosić Pana Wiktora 

Lubienieckiego. 

 

R. Rosiński powiedział, Ŝe na to spotkanie naleŜy rozeznać szacunkowy koszt dokumentacji 

wraz z infrastrukturą oraz wykonania tej inwestycji, Ŝeby Rada miała pełny obraz. 

 



 8 

Rada Miejska jednogłośnie uznała, Ŝe naleŜy zaprosić osoby odpowiedzialne, 

za przyznawanie dotacji rozeznać moŜliwość wykonania remontu przy pomocy 

dofinansowania. 

 

− głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza; 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośni (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących)e przyjęła 

wniosek polegający na polegającą na wykreśleniu imprezy pod nazwą „Bieg po Złoto” 

i przesunięciu zaplanowanej na ten cel kwoty 10.000 zł na MTB i inne imprezy (strona 51). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

autopoprawki do projektu budŜetu przedstawione przez Skarbnik Gminy. 

 

− głosowanie uchwały. 

 

Rada Miejska większością głosów (głosami 14 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących,) podjęła 

uchwałę Nr  III/17/10 w sprawie budŜetu gminy na 2011r. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty 

Stok. 

 

Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr IV/232/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z 3 grudnia 2010r. w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Złoty Stok przedstawionej wraz 

z projektem uchwały budŜetowej na rok 2011. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących,) podjęła uchwałę 

Nr  III/18/10 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

W związku z przybyciem na obrady Dyrektora CKiP w Złotym Stoku Pani Dominiki Teper , 

poprosił radnych o złoŜenie propozycji organizacji imprez kulturalnych. 
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K. Grzech oznajmiła, Ŝe Rada zwiększyła środki w budŜecie gminy do 25 tys. zł 

z przeznaczeniem na „Złote Dni”. Zaproponowała, Ŝeby CKiP złoŜyło wniosek do Qwsi 

o dofinansowanie tej imprezy.  

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe z Qwsi jest 500 tys. zł na kaŜdą miejscowość.  Chcemy z tego tytułu 

zrobić wyciąg narciarski i orkiestrę dętą.  

 

R. Becela stwierdził, Ŝe Burmistrz nie moŜe innym zamykać drogi. Poza tym nie wiadomo, 

które wnioski zostaną dofinansowane.  

 

D. Teper oznajmiła, Ŝe występ gwiazdy i to nie z górnej półki to koszt 80-100 tys. zł, który 

jest kosztem niekwalifikowanym.  

 

R. Becela zapewnił, Ŝe za 25 tys. zł teŜ moŜna zaprosić gwiazdę.  

 

Ad. 11 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2010 r.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Wojciech Król odczytał sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej za 2010r., które stanowi złącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXXIX/260/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

z dnia 24 czerwca 2010r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Wsi Chwalisław. 

 

Burmistrz zapoznał radnych z propozycją zmiany Planu Odnowy Chwalisławiu.  

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0wstrzymujących,) podjęła uchwałę 

Nr  III/19/10 o zmianie uchwały Nr XXXIX/260/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

24 czerwca 2010r. w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Wsi Chwalisław”. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody, 

Dolnośląskiego z dnia 15 grudnia 2010 r. znak: NK.II.MM2.0914-13/10-1 
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Burmistrz wyjaśnił radnym, Ŝe zgodnie z obowiązującymi przepisami, Wojewoda jeśli po 

upływie 30 dni od dnia dostarczenia uchwały nie stwierdzi jej niezgodności z prawem, to 

wówczas, po upływie tego terminu moŜe jedynie zaskarŜyć uchwałę do sądu 

administracyjnego, co w tym przypadku zrobił. Nasz Radca Prawny twierdzi, Ŝe zaskarŜony 

fragment uchwały nie koliduje z przepisami, więc uznał, Ŝe naleŜy bronić swojej strony 

i w związku z tym przygotował projekt uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0wstrzymujących,) podjęła uchwałę 

Nr  III/20/10 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody, Dolnośląskiego z dnia 

15 grudnia 2010 r. znak: NK.II.MM2.0914-13/10-1. 

 

Ad. 14: 

Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

 

1. Przewodniczący Rady odczytał wiersz nadesłany przez Pana Stanisława bombę. 

2. Przewodniczący Rady odczytał ofertę na szkolnie dla radnych, informując, Ŝe być moŜe 

w przyszłym roku uda się takie szkolenie zorganizować. 

Przewodniczący Rady przedstawił problem braku prądu w mieszkaniu Pani Rowińskiej. 

Oznajmił, ze w związku z tą sytuacja poprzedni Przewodniczący wystosował pismo do 

prezesa PUT „Kopalnia Złota” z prośbą o umoŜliwienie podłączenia ww. prądu, jednak do 

dnia dzisiejszego prezes nie udzielił odpowiedzi.  Zapytał, czy moŜe ponowić pismo w tej 

sprawie. 

 

 Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) upowaŜniła 

Przewodniczącego Rady do ponowienia pisma. 

 

3. Przewodniczący zapoznał radnych z problemem zgłoszonym przez Pana Zasadę, 

a mianowicie podwójnych opłat za wywóz ścieków (przez spółkę WOD-KAN). Dodał, 

Ŝe ww. chce, Ŝeby w Złotym Stoku stworzyć szlak turystyki konnej, poniewaŜ chce 

rozwijać swoją działalność.   

4. Przewodniczący Rady interpelację radnego J. Tichanowicz odczytał z dnia 14.12.2010r. 

oraz  odpowiedź Burmistrza na interpelację z dnia 16.12.2010r. 
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J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe wcale się nie zobowiązał do przekazania map, poniewaŜ ich nie 

ma.  Burmistrz zapewnił, Ŝe będzie mapa, na której zaznaczymy tylko trasę Nordic Walking. 

Zrobi to wykonawca na swój koszt. 

 

−   Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

 

−   Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

−   Zapytania i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady oświadczył, Ŝe z końcem lutego złoŜy mandat radnego, poniewaŜ 

zmuszają go do tego przepisy ustawy o samorządzie gminnym. Zaapelował do pozostałych 

radnych, którzy równieŜ posiadają ewentualne przeciwwskazania do bycia radnym, Ŝeby 

w razie podjęcia decyzji o złoŜeniu mandatu uczynili to równieŜ z końcem lutego, poniewaŜ 

wówczas zostaną przeprowadzone tylko jedne wybory uzupełniające. 

 

Z. Śleziak oznajmił, Ŝe prezes stowarzyszenia to funkcja społeczne i nie widzi 

przeciwwskazań. Dodał, ze razem z Panem W. Królem złoŜyli pisemne zapytanie do 

Ministerstwa o wyjaśnienie tej sprawy. 

 

J. Tichanowicz dostarczyć wszystkim radnym statut gminy. 

 

J. Tichanowicz zapytał się, czy coś się zmieniło odnośnie TERMEX-u? Z. Gaweł oznajmił, 

Ŝe na dzisiejszej Radzie Nadzorczej dokonano wyceny sieci i wynosi ona 1,5 mln zł. 

Z zaistniałej sytuacji spółka widzi 4wyjścia: 1. sprzedaŜ sieć i spłacić długi i rozwiązać 

spółkę, 2. Nie moŜna sprzedać tylko części sieci, poniewaŜ jest to dla spółki niekorzystne, 

3. Właściciela spółki dopłacą do modernizacji sieci 400 tys. zł (zakup 2 nowych kotłów) 

i nadal będą świadczyć usługi, 4. Dalsze trwanie spółki i generowanie strat.  
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Burmistrz oznajmił, Ŝe moŜemy ewentualnie wybudować swoja własna sieć i postawić 

kotłownię na działce za szkołą, poniewaŜ jest ona z przeznaczeniem pod usługi. Dodał, Ŝe tan 

techniczny obecnej sieci jest zły oraz musimy doprowadzić do Walnego Zebrania 

Wspólników, Ŝeby podjąć jakieś kroki. 

 

Radny D. Maziakowski opuścił obrady (14.15). 

 

J. Warzocha – brak barierek na drodze dojazdowej do Chwalisławiu (po lewej stronie) 

 

Z. Śleziak: 

− brak barierek w Mąkolnie (obok boiska, posesja nr 77) 

− Posypać solanką drogę przez wieś, 

− Czy moŜna przenieść do budynku Remizy OSP wioskę internetową? 

 

Ł. Karski zapytał się, czy Kopalnia zapłaciła podatek ? Burmistrz oznajmił, Ŝe gmina weszła 

jej na hipotekę. Dodał, Ŝe te sprawy mogą potrwać nawet kilka lat.  

 

Ad. 15: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodniczący Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknął o godz. 14.20  III  sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

/-/ Rafał Becela 


